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Szanowna Pani Marszałek 
Działkowcem jestem od powstania ogrodu to jest przeszło 30 lat, Teren 
na którym powstawał ogród "był nieużytkiem , zarośnięty trzcina i 
chwastami. 
Pamiętam ile pracy i wysiłku wylano potu aby doprowadzić działkę do stanu 
używalności .Cieszyłem się z całą rodziną przyrodą , spokojem 
, uprawianiem warzyw i owoców. Spokój ten na przestrzeni ostatnich kilku 
lat został zakłócony przez naszych "Wybrańców". 
Ciągle ktoś występuje z nowymi propozycjami zmian ustawy o ROD choć 
została uchwalona przez Sejm RP w 2005 roku. Zapytuję czy w Sejmie i RP 
zasiadali ludzie niekompetentni? Nie znający prawa? A teraz/fachowcy 
prawa? 
Dlaczego podważane są niektóre artykuły a nawet cała ustawa 
przez Pierwszego Prezesa Sądu Najwyższego? 
Dlaczego 3K musi zajmować się sprawami działkowców? 
Na domiar złego do reprezentowania Sejmu RP w TK wyznaczono 
dwóch posłów — największych wrogów obecnej ustawy i to z partii 
która zniszczyć chce ruch działkowy w Polsce. 
Pani Marszałek 
Proszę przeanalizować stanowisko w sprawie zgłoszonych do IK artykułów 
17,18,24 jako niezgodnych z Konstytucją RP Wydana opinia jest 
krzywdząca dla wszystkich działkowców, często ludzi starszych jak ja. 
Działka jest miejscem wypoczynku, relaksu, kontaktu ze znajomymi i 
przyrodą. 
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